

ແບບຟອມການກວດສອບສະເພາະ ສໍາລັບ ມານຕະຖານ ແລະ ປະສິດທິຜົນຕິດຕາມກວດກາ ສໍາລັບ ເຂື່ອນໄຟຟ້ານໍ້າຕົກ ເຊນໍ້ານ້ອຍ 2 ແລະ ເຊກະຕໍາ 1

ລ/ດ	ບັນຫາຜົນກະທົບ	ຜົນກະທົບ	ມາດຕະການຫຼຸດຜ່ອນ	ລະດັບຂອງການປະຕິບັດຕາມໂດຍອີງໃສ່ການປະເມີນຜົນສ່ວນບຸກຄົນໃນລະຫວ່າງການກວດກາພາກສະໜາມ					ເຫດຜົນ (ໝາຍເຫດ)
				1	2	3	4	5	
1	ການຄຸ້ມຄອງການປ່ອຍນໍ້າລຸ່ມເຂື່ອນ	ປະລິມານນໍ້າໃນຫ້ວຍອາດມີການປ່ຽນແປງ	ໂຄງການທີ່ນໍາໃຊ້ນໍ້າໃນລໍາຫ້ວຍ ແລະ ໄດ້ມີການປ່ອຍນໍ້າລຸ່ມເຂື່ອນ		√				
2	ຝຸ່ນລະອອງ	ຝຸ່ນລະອອງຈາກການກໍ່ສ້າງ	ແກ້ໄຂບັນຫາຝຸ່ນລະອອງໃນເຂດກໍ່ສ້າງມີມາດຕະການຫົດນໍ້າ ແລະ ວັດແທກຕາມມາດຕະຖານຂອງ ກຊສ		√				
3	ສຽງ	ລົບກວນປະຊາຊົນ ແລະ ສັດປ່າໃນເຂດໃກ້ຄຽງ	ເຂດກໍ່ສ້າງຫ່າງໄກຈາກຊຸມຊົນ ແລະ ມີການຄວບຄຸ້ມໃຫ້ຢູ່ໃນມາດຕະຖານຂອງ ກຊສ		√				
4	ດິນ	ອາດເຮັດໃຫ້ການພັງທະລາຍຂອງໜ້າດິນໄລຍະການກໍ່ສ້າງ ແລະ ມີການຕົກຕະກອນ	ກຳນົດເຂດປ້ອງກັນການເຊາະເຈື່ອນຕາມສາຍນໍ້າ ເຊນໍ້ານ້ອຍ ແລະ ເຊກະຕໍາ, ປູກຕົ້ນໄມ້ ຫຼື ຫຍ້າໃສ່ບ່ອນທີ່ມີຄວາມສ່ຽງ, ສ້າງປະຕູລະບາຍຕະກອນອອກຈາກໜ້າເຂື່ອນ		√				
5	ນໍ້າ	ການທັບຖົມ ແລະ ການເນົ່າເປື້ອຍຂອງພືດໃນໄລຍະດຳເນີນງານ	ຕ້ອງມີການຕິດຕາມກວດກາຄຸນນະພາບນໍ້າ 2 ຄັ້ງຕໍ່ປີ ໂດຍອີງໃສ່ມາດຕະຖານຂອງ ກຊສ	√					
6	ປ່າໄມ້	ປ່າໄມ້ຈຳນວນໜຶ່ງອາດຖືກຕັດອອກຈາກບໍລິເວນອ່າງ ແລະ ບໍ່	ສໍາລັບໄມ້ມີຄ່າທີ່ຕັດອອກຈາກອ່າງຕ້ອງມອບໃຫ້ພາກສ່ວນທີ່ກ່ຽວຂ້ອງຂອງແຂວງປະມຸນ			√			

		ລິເວນກິດຈະກຳການກໍ່ສ້າງ.	ຂາຍ ແລະ ປູກຕົ້ນໄມ້ທົດແທນໃນເຂດອ່າງ						
7	ສັດປ່າ	ອາດຈະມີການແຕກຕື່ນຂອງສັດປ່າເນື່ອງຈາກມີຄົນຫຼາຍ ແລະ ເຄື່ອງຈັກກໍ່ສ້າງ	ເຂດກໍ່ສ້າງບໍ່ໄດ້ຜ່ານແຫຼ່ງສຳຄັນຂອງສັດປ່າ ແລະ ບໍ່ມີການລ່າສັດປ່າ		√				
8	ສັດນ້ຳ	ນ້ຳອາດຈະຊຸ້ນໃນຊ່ວງໄລຍະກໍ່ສ້າງ ແລະ ຈະມີຜົນກະທົບຕໍ່ກັບການຂຶ້ນລົງຂອງປາ	ສົ່ງເສີມການປ່ອຍສັດນ້ຳໃນເຂດອ່າງ ແລະ ເຂດລຸ່ມເຂື່ອນ		√				
9	ການນຳໃຊ້ດິນ	ມີການຂະຫຍາຍເສັ້ນທາງເຂົ້າຫາໂຄງການ, ເຮືອນພັກກຳມະກອນ ແລະ ເຮືອນຈັກ. ດິນສວນກໍ່ອາດຈະຖືກຜົນກະທົບໃນໄລຍະກໍ່ສ້າງ	ຊົດເຊີຍດິນທີ່ເສຍຕາມຕົວຈິງ				√		
10	ຜົນລະປູກ	ຜົນລະປູກເປັນຕົ້ນ: ກາເຟ, ຊາໝາກແນ່ງ ແລະ ຕົ້ນໄມ້ກິນໝາກ ຈຳນວນໜຶ່ງຂອງປະຊາຊົນອາດຖືກຕັດອອກຈາກການຂະຫຍາຍເສັ້ນທາງເຂົ້າໃນໂຄງການ ແລະ ການກໍ່ສ້າງຂອງໂຄງການ	ຊົດເຊີຍດິນທີ່ເສຍຫາຍຕາມມູນຄ່າຕົວຈິງ ແລະ ຊົດເຊີຍຄ່າຜົນລະປູກ				√		
11	ການສັນຈອນ	ມີການກໍ່ສ້າງເສັ້ນທາງເຂົ້າຫາໂຄງການ. ການສັນຈອນໄປມາຢູ່ໃນເຂດໂຄງການໃນໄລຍະດຳເນີນການກໍ່ສ້າງອາດມີຄວາມສັບສົນເລັກນ້ອຍ	ກຳນົດປ້າຍສັນຍານເຕືອນໄພຕ່າງໆ				√		

12	ສຸຂະພາບ ແລະ ຄວາມປອດໄພ	ອາດມີການບາດເຈັບ ຫຼື ເປັນຂອງຄົນງານ ຫຼື ປະຊາຊົນໃນທ້ອງຖິ່ນ	ວາງແຜນຄຸ້ມຄອງສຸຂະພາບ ແລະ ຄວາມປອດໄພ, ມີການກວດສຸຂະພາບ ແລະ ຝຶກອົບຮົມກ່ຽວກັບ ຄວາມປອດໄພ	✓					
13	ສິ່ງເສດເຫຼືອ	ມີຜົນກະທົບຕໍ່ສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສັງຄົມ ໃນການຖິ້ມຂີ້ເຫຍື້ອຊະຊາຍ	ບໍ່ຖິ້ມຊະຊາຍ, ກຳນົດຈຸດຖິ້ມໃຫ້ຄັກແນ່	✓					
14	ບັນຫາສັງຄົມ	ການເສື່ອມເສຍທາງດ້ານສິນລະທຳ ແລະ ຮິດຄອງປະເພນີ	ຄຸ້ມຄອງໃຫ້ຄົນງານນັບຖືຮິດຄອງປະເພນີຂອງທ້ອງຖິ່ນ ແລະ ມີສ່ວນຮ່ວມກັບວຽກງານຂອງສັງຄົມ	✓					
15	ບົດລາຍງານຄວາມຄືບໜ້າ		ຕ້ອງໄດ້ມີການລາຍງານປົກກະຕິປະຈຳໄຕມາດ ແລະ ປະຈຳປີ	✓					
16	ບົດລາຍງານສຸກເສີນ		ຕ້ອງມີການລາຍງານພາຍໃນ 24 ຊົ່ວໂມງ ທາງດ້ານໂທລະສັບ ແລ້ວນຳສົ່ງເອກະສານຕາມຫຼັງ	✓					
17	ຄຳແນະນຳກວດກາ 1. ບໍລິສັດ ຕ້ອງໄດ້ເອົາໃຈໃສເພີ່ມເຕີມໃນການເກັບມ້ຽນສິ່ງເສດເຫຼືອ ຢູ່ເຂດເຮືອນຈັກໄປໄວ້ໃນສະຖານທີ່ກຳນົດໄວ້; 2. ບໍລິສັດ ຕ້ອງອະນາໄມດິນອອກຈາກເຂດແຄມທ້ວຍເຊນ້ານ້ອຍ ພາຍຫຼັງສຳເລັດການກໍ່ສ້າງ (ສະຖານທີ່ແຄ້ມກໍ່ສ້າງໜ້າເຮືອນຈັກ) ອອກໄປເກັບມ້ຽນໄວ້ໃນສະຖານທີ່ຈັດສັນໄວ້ສະເພາະ ແລະ ຕ້ອງມີມາດຕະການປ້ອງກັນການເຊາະເຈື່ອນຂອງດິນເຂດເຮືອນຈັກ;								

ຂໍ້ສັງເກດ:

- (1) ບໍ່ປະຕິບັດ; (2) ປະຕິບັດໜ້ອຍ; (3) ປະຕິບັດເປັນໄລຍະ; (4) ປະຕິບັດໄດ້ດີ; (5) ປະຕິບັດຕາມຢ່າງເຕັມທີ່.

ຜູ້ຢັ້ງຢືນ

ຜູ້ບັນທຶກ